



[www.bestwesternottawa.com](http://www.bestwesternottawa.com)

Need a place to stay while attending the **EON - ROSE Symposium** being held in Ottawa? We have negotiated a special group rate for you to benefit from. Please contact the hotel reservation department directly to make your reservation at the negotiated rate of **\$165** plus taxes and fees. This rate applies to a Standard Suite with single or double occupancy and includes an upgraded Continental Breakfast. Please quote the **EON Rose Conference** to gain access to the group rate. This special rate will be available to you until **January 20, 2018**.

**Reservations can be made directly at:**

(613) 567-7275 or (800) 465-7275

Underground parking for vehicles of 6Ft in clearance is available for **\$20.95** per day + tax, with in and out privileges and is based on availability.

Known for combined comfort, personalized service and exceptional value the **Best Western Plus Ottawa Downtown Suites** won't disappoint.

\*\*\*\*\*

Cherchez-vous un endroit où résider durant votre événement **Symposium EON-ROSE** qui se tiendra à Ottawa?

Nous avons négocié un taux de groupe préférentiel dont vous pouvez profiter. Contactez directement le département de réservation de l'hôtel et faites votre réservation au tarif négocié de **\$165** plus taxes et frais. Ce taux s'applique à une Suite Classique en occupation simple ou double et le **petit déjeuner est inclusif**. Pour avoir accès, il suffit demander le block de chambre pour **EON Rose Conference**. Ce tarif spécial restera en effet jusqu'au **20 Janvier, 2018**.

**Les réservations peuvent être faites directement à:**

(613) 567-7275 or (800) 465-7275

Un stationnement est disponible au montant de **20,95\$** + taxe par jour avec privilèges d'entrée et sortie. Le tout est basé sur la disponibilité.

Reconnu pour un confort combiné, un service personnalisé et une valeur exceptionnelle, le **Best Western Plus Ottawa Downtown Suites** ne décevra personne.

